



## 幸運船載來百萬獎金! 保安員獨贏 RM5,895,549.70!

Millions in ringgit shipped in for lucky winner!

運来推不住,能開號碼也能裝真字!類似超級申請的保安員到河域放賞服裝時。 起下了不同能推設汽車的號碼。再加上自身的關係就構造結成 8、16、29、31、44、51、 但或上設計的解除多多六合訂(652)。只付 RMI,就提明經過大頭金、RMS,865,540,70 (2010年8月14日,星期六、3393/10階)。這單在世期心循榜之下而直取的獎金, 經對便報音中的貨貨。

無心器有心!下一次請別勿難您身總出現的領碼,或許在總查領碼中,就得關發一輩 黃金問問的可觀與金碗!多多情彩,協之也!

## Guard secured RM5,895,549.70 in cash prize!

Numbers that appear around you could be your passport to extreme wealth. A lucky security guard, resting by the riverbenk during his job, penned down numbers he saw from passing ships and cars around him. Mixing the numbers he saw with his own preferred numbers, he invested RMM on 8, 16, 29, 31, 44 and 51 on Mega Tote 6/52, in a charactic show of luck, the security guard became as the RMM5,895,548.70 winner (1495/2010, Saturday, daws 3393/10)?

Therefore, never dismiss numbers that are around you, as it could change your fortune for a lifetime! Sports Toto, Go For it!







## Numbers make middleaged man become RM5million richer!

A lucky security guard from Malacca won the Mega Toto 6/52 jackpot (Draw no: 3393/10) of RM5, 895,549.70 with lucky numbers 8, 16, 29, 31, 44 & 51 on 14th August 2010.

According to the winner, he regularly went to the beach and jetty to observe passing ships and boats to relax. His winning set of numbers came from the ship registration number on those passing ships and boats. He said he would resign from his security guard job and venture in a restaurant business.

What are you waiting for? Get your inspiration set of number and Go for it! Your dream may come true!

## 一组号码让中年男子一夜致富成为 5百万大赢家!

一名来自马六甲的幸运保安人员于2010年8月14日(开彩期3393/10)以投注一组幸运号码8,16,29,31,44,51 赢得无敌多多六合彩6/52 积宝。

根据这名幸运儿表示,他经常到海边及码头观察往来船只以松懈身心。他所投注的中奖号码就是来自于一艘轮船及小艇上的注册号码。他表示。有了这笔奖金后,他将辞去现有的工作然后创立餐馆生意。

您还在等什么?马上凑足您的心水号码。百万梦想就此开始!

ref no.: wmp/11/2010









